
Minnesanteckningar - Möte med styrgruppen för Torekovs Framtid 

 

Datum: 28 juni 2019   

Plats: Sandlyckeskolan, Torekov  

Tid: 16.30-17.30 

Närvarande:  

Kenneth Lennartsson – Projektledare (KL) 

Gösta Sjöström  

Lina Boman 

Jesper Cederhage 

Mötet avhandlar:  

• Information kring utskicket av inbjudan till byarådet i nästa vecka. Jesper kontaktar Bjäre NU 

för att infoga vår inbjudan i nästkommande nummer.  

• Diskussion av händelseförloppet under byarådsdagen. 

Efter en inledande presentation av Kenneth och ev. någon utomstående kommer deltagarna 

att delas in i grupper och förflytta sig till skolans klassrum för aktivt grupparbete. I varje 

grupp (optimalt 5–6 personer) skall någon från styrgruppen deltaga för att hjälpa och styra in 

gruppen i rätt tankeflöde. Delar av presentationen samt tillräckligt med arbetsmaterial skall i 

förväg finnas vid grupp borden. KL ordnar detta samt något att dricka. 

Efter 1 timme skall arbetet avslutas och sammanställas. Vid den efterkommande 

återsamlingen redovisar varje grupp mycket kort vad man kommit fram till och lämnar in sin 

dokumentation.  

• Skulle det visa sig att vi får fler deltagare än vad som ryms i aulan måste vi dela upp 

deltagarna i två omgångar och det blir då ca en halv timme mellan varje omgång.  

• Vi kan behöva hjälp med fler gruppledare och Roland Björk har redan anmält intresse och är 

välkommen att deltaga. Fler välkomnas. 

• För de som inte vill eller kan deltaga i grupparbetet skall det finnas ett bemannat drop-in 

bord vid entrén.    

• KL skickar ut PP-presentationen för synpunkter och/eller kompletteringar. Viktigt att KL 

poängterar att skolans F-6 flytt till Västra Karup är en ickefråga under grupparbetet. 

 

Vid pennan 

Kenneth Lennartsson 

 

 

 


